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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Možemo) je na 2. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 22. srpnja 2025. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Molim gospodina Donalda Blaškovića da iznese javno svoj osobni stav vezano za sudbinu TE 

Plomin tj. za planove i želje države, županije i ostalih „zaineresiranih“ za taj industrijsko-

tehnološki prostor. Naime, u javnom se medijskom prostoru pojavljuju svakakve informacije o 

budućnosti tog prostora. Imamo čak i izjave pojedinih političara sa Labinštine da je najbolje da 

se taj prostor „osigura“ za nuklearku… Ja na ovo kao žitelj Labinštine mogu samo reći…ako 

ne djelujem, sam sam si kriv da me ovakvi prljavi politički pijunići vode…dat ću sve od sebe 

da budućim generacijama ostavim trag odgovornosti za naš prostor…Labinština je platila i na 

žalost plaća danak prljavim tehnološko nepotpuno sigurnosnim procesima. TE, Tvornica 

vapna, tvornica cementa, Rockwool, nisu tehnološki procesi koji daju zdravlje nego siju bolesti 

i blago rečeno skraćuju život.“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Donald Blašković: 
 
„Da bi iznio svoje vlastito mišljenje, moram znati činjenično stanje što će se napraviti na 
prostoru TE 3 tako da mogu samo kazati da u ovih dva mjeseca našeg mandata sa 
predstavnicima HEP-a smo stvorili jednu jako dobru komunikaciju, jako dobru suradnju i ja 
vjerujem da ćemo istu takvu suradnju imati i u budućnosti. Ako treba mogu se još i pismeno, 
dodatno obratiti kao odgovor na drugo pitanje.“ 
 
Mladen Bastijanić (Možemo) dodatno navodi: 
 
„Za drugo pitanje, isto nisam zadovoljan jer mi moramo djelovati na našem području. Ja ću 
vam svima skupa dati samo jednu informaciju. TE Plomin je 2022. godine zbog emisija CO2 
platila 118 milijuna eura. Možda i zbog toga ne radi ovim kapacitetom, srećom, daj Bože, jer 
ih košta. Znači, za 118 milijuna eura mogli smo napraviti našu aglomeraciju.“ 
 
 
 S poštovanjem, 
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                 Loreta Blašković, v.r. 


